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   Ledamot Ulpu Keränen lade fram följande fullmäktigemotion: 
 

”Det har kommit fram att alla stadskameror inte fungerar ordentligt och 
en del av bilderna är av mycket dålig kvalitet eller långsamma. En del 
fungerar via olika servrar och syns därför exempelvis inte i polisens 
lägescentral. 

 
Vi undertecknade föreslår att staden börjar tillsammans med 
myndigheter utreda nuläget med stadskamerorna och förnyar dem vid 
behov. Platser där det händer i staden har bytts och därför är det 
viktigt att också se över stadskamerornas platser.  
 
Bilaga A § 100  Undertecknad fullmäktigemotion 

 
Beslut Stadsfullmäktige beslutade anteckna motionen i sitt protokoll och ge 

den till stadsstyrelsen för behandling. 


